
SCHRIFTELIJKE VRAGEN 

 
 

 

 

Datum: 11 september 2016 

 

 

Aan de voorzitter van de raad  

 

 

Steller vragen: Mevrouw M. Joziasse (VVD) 

 

 

Onderwerp : Aanranding parkwijk 

 

 

Het college wordt verzocht de volgende vragen schriftelijk te beantwoorden: 

 

1. Bent u bekend met het bericht ‘Meisjes aangerand in Parkwijk, politie zwijgt’?* 

2. Is het juist dat de politie geen onderzoek heeft ingesteld naar deze aanrandingen? Zo ja, waarom heeft 

de politie geen onderzoek ingesteld? Zo nee, hoe is dan het beeld ontstaan dat de politie geen onderzoek 

heeft ingesteld? 

3. Waarom heeft de politie geen contact opgenomen met de aangeefsters? 

4. Hoe kan het gebeuren dat de politie de indruk heeft laat ontstaan dat deze ernstige strafbare feiten onder 

de pet worden gehouden? 

5. Is het juist dat de wijkagent verschillende berichten hierover in een buurt whatsappgroep heeft 

verwijderd? Zo ja, waarom heeft deze wijkagent die berichten verwijderd? Zo nee, waarom is deze 

indruk dan ontstaan? 

6. Deelt u de mening van de VVD-fractie dat het onaanvaardbaar is dat inwoners van Almere de indruk 

krijgen dat zij niet serieus worden genomen door de politie? 

7. Deelt u de mening van de VVD-fractie dat het onbehoorlijk is dat de politie geen opvolging geeft aan 

dit soort ernstige strafbare feiten? 

 

Toelichting:  

 

Uit het op zaterdag online gepubliceerde artikel op almere-nieuws.nl blijkt dat verschillende aanrandingen 

hebben plaatsgevonden in Parkwijk. De politie heeft hier kennelijk op geen enkele opvolging aangegeven. 

Sterker nog, er is zelfs geen contact meer opgenomen met de aangeefsters. Ook is de suggestie gewekt dat de 

wijkagent er niet van gediend zou zijn dat buurbewoners naar deze kwestie vragen. De strafbare feiten waar het 

om gaat, namelijk aanranding, zijn dermate ernstig dat het voor de VVD onbegrijpelijk is dat de politie daar op 

deze wijze mee omgaat. In algemene zin maakt de VVD zich zorgen over de wijze waarop de politie recent 

communiceert en de indruk die ontstaat bij inwoners van Almere. De politie dient primair zorg te dragen voor de 

veiligheid van de inwoners: die veiligheid dient altijd centraal te staan en burgers moeten kunnen vertrouwen op 

de politie. 

 

*http://www.almere-nieuws.nl/14344/meisjes-aangerand-parkwijk-politie-zwijgt/ 

 

 

Ondertekening en naam, 

 

Mevrouw M. Joziasse (VVD) 

 


